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                                                                                                                 Koprivnica, 03. 03. 2018. 
 
 IZVJEŠĆE O  REALIZACIJI PLANA RADA ZUUNJOH-a   ZA 2017. GODINU 

 
Poštovane kolegice i kolege!  
 
 Temeljem čl. 28. Statuta ZUUNJOH-a, podnosim Skupštini Izvješće o realizaciji Plana rada 
za 2017. godinu.  
Izvješćem će biti obuhvaćene sve točke Plana rada sa redoslijedom kako su one i navedene u 
samom Planu.  
 
1. Specijalne izložbe za njemačke ovčare 
 Tijekom 2017. godine temeljem plana rada održano je devet specijalni izložbi naše 
pasmine uključujući i glavnu uzgojnu izložbu. 
Na svim izložbama sudili su poznati suci  iz domovine pasmine Njemačke. 
Sve  izložbe bile su već tradicionalno organizirane na visokom nivou.Uz već poznate nama 
udruge , organizatore izložbi priključila se i udruga Split koja  je ove godine organizirala drugu 
po redu specijalnu izložbu. Organizacija u Splitu u odnosu na prošlu godinu bila je na nivou. 
Greške i manjkavost organizacije iz prošle godine su uklonjene i unatoč malom broju aktivnog 
članstva i malom broju prijavljenih pasa moram čestitati udruzi Split na ponovnoj aktivnosti na 
tom području Hrvatske. Nadam se da će izložba prerasti u tradicionalnu i da će naši izlagači  
podržati ovu izložbu u Dalmaciji. 
Nažalost neke udruge  suočavaju sa u zadnje vrijeme učestalim padom broja prijavljenih pasa na 
izložbama .Na svima nama je da podržimo izložbe u organizaciji naših udruga jer samo na taj 
način možemo opstati kako financijski tako i u organizacijskom smislu. Zbog učestalog 
prijavljivanja pasa na izložbe i ne sudjelovanja u njima IO donio je odluku o vođenju evidencije 
dugovanja izlagača. Prvi takav potez je urađen nakon izložbe u Koprivnici.Uz negodovanje 
nekoliko izlagača troškovi skoro svih prijava su pokriveni. Pozivam sve organizatore da poštuju 
donesenu odluku o obaveznom plaćanju prijava te da dostave dopis na IO zajedno sa popisom 
dužnika. U interesu je kako udruga tako i ZUUNJOH-a da se pravila poštuju i da su naše udruge 
financijski stabilne. Isti ti izlagači u drugim zemljama uredno pokrivaju svoja dugovanja. Ova 
odluka ne odnosi se samo na domaće izlagače nego i na strane, i ukoliko će biti potrebno 
zatražit ćemo podršku od WUSV u provođenju ove odluke. 
Odluka je donesena i javno prezentirana svima na znanje,  a ujedno i novi pravilnici  o izlaganju i 
doneseni disciplinski pravilnik pokrivaju ovu odluku.   
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 Glavna uzgojna izložba 20. po redu, započela je dan prije , u subotu u večernjim satima 
sa druženjem u prekrasnom ambijentu restorana u Požegi. Odlukom odbora za priznanja i 
odlikovanja ,a podrškom svih članova IO dodijeljene su plakete osnivačima ZUUNJOH-a. Lijepa 
gesta hvale vrijedna za ljude koji su započeli ovu priču koja evo traje već dvadeset godina i 
nadam se da će trajati još dugo. Druženje istomišljenika sa istim temama potrajalo je dugo u 
noć uz pjesmu i veselje. Hvala udruzi požeško slavonske županije na gostoprimstvu i prekrasnoj 
večeri. Sljedeći dan održala se glavna uzgojna izložba .Teren jako dobar za takve prilike, odlično 
lociran u gradu. Loše vrijeme pokvarilo je utisak lijepe izložbe. Nažalost loše prognoze nekoliko 
članova  iz bivšeg sastava  IO su se obistinile. 
Premalo članova , pomalo i obiteljska udruga razlog je da takvu veliku manifestaciju nije 
moguće održati na nivou koja ona zahtjeva. 
Najočitiji propusti bili su u djelu organizacije ringova ,nedostatak pribora , metra , pištolja , 
nepoznavanje tematike zapisničara ,redoslijeda radnji u krugovima. Ujutro rad na rukavu 
odsudio je naš Zdravko , profesionalno i uredno unatoč jakoj kiši koja se baš taj tren slijevala  ,a 
nažalost i nastavila skoro cijeli dan. Markiranti su odradili svoj posao korektno i fer prema 
svakom psu podjednako. Mogao sam primjetiti da markiranti imaju interesa tj . naklonost 
prema nekolicini izvedenih pasa .Iz tog razloga za glavnu uzgojnu izložbu 2018 godine odabrana 
su 4 markiranta ,a rad će izvesti samo dvojica i to po odabiru zuunjoh-a dan prije same 
manifestacije. Problematiku u ringovima donekle su uspjeli savladati voditelji ringova koje je 
zuunjoh zadužio kao pomoć osoblju i na tome im se ovim putem zahvaljujem. Sreća je ta da u 
jednom krugu voditelj ringa je i poznavaoc stranog jezika pa je ujedno služio kao i prevoditelj. 
Dislociran sanitarni čvor, nedovoljan prostor za ručak , premali šatori za konzumaciju , premali 
šatori za skloniti se od nepovoljnih vremenskih neprilika, preslaba ugostiteljska ponuda , 
nedostatak osoblja za čišćenje fekalija , nedostatak organiziranosti tijekom završnog 
ceremonijala podjele pehara, kao i zatvaranja izložbe rezultirali sa nedovoljnom ocjenom 
organiziranosti manifestacije međunarodnog karaktera. 
U komunikaciji između čelnika ZUUNJOH-a i udruge iz Požege stekao se dojam da je sve 
spremno i savršeno organizirano. Nažalost nije bilo tako. Znam iz vlastitog iskustva da nije 
lagano organizirati sa nekolicinom članova ovakvu manifestaciju ali svi smo bili spremni pomoći 
,i da je bilo više komunikacije prije same izložbe bilo bi vremena da se greške zaobiđu. Ovako 
samim dolaskom na izložbu jedino šta smo mogli učiniti je bilo da priskočimo koliko možemo i 
privedemo manifestaciju kraju. S obzirom na iskustva iz Požege ZUUNJOH je donio odluku da 
samu organizaciju u svezi prijava ,papira i ostalih stvari važnih za održavanje manifestacije 
preuzima na sebe sama zajednica dok pomoć u ljudstvu ,ugostiteljski dio i ostalo snosi udruga 
domaćin uz kontrolu čelnika zajednice. Glavna uzgojna izložba je kruna sezone u Hrvatskoj i 
mora biti prepoznatljiva u organizacijskom i ugostiteljskom smislu između izlagača kako naših 
tako i stranih. Moramo se izboriti svi zajedno  da Hrvatski sieger bude važna destinacija za sve 
izlagače iz Europe a i šire. 
U Požegi okupili su se izlagači iz Mađarske ,Slovenije ,Srbije, Crne Gore, Bosne i Hercegovine 
Bugarske, Italije, Slovačke ,Austrije i Njemačke. Ostatak su činili naši izlagači iz svih dijelova 
Hrvatske. 
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Sudili su suci iz Njemačke Frank Goldlust – mužjaci , a  ženke Robert Lang. 
 
Najuspješniji po razredima bili su: 
Mužjaci-sudac: Frank Goldlust 

 
 
Ženke –sudac: Robert Lang 

 
Najbolji prikaz u vježbama obrane imao je Messi Crveni Mayestoso , vlasnik Zvonimir Šopar 
Najuspješnija uzgajačnica je vom Funkenspiel , vlasnika Damira Jovanovića  
Najljepši pas Hrvatskog uzgoja proglašen je Kako Semper Wictor , Djure Ivaškovića iz Zagreba. 
Zbog nepotpunih podataka i nepoštivanja minimalnih uvjeta izlaganja na dan izložbe jednom 
psu je oduzeto pravo na natjecanje. 
Nakon naknadne pristigle prijave na sumnju o  neregularnosti pojedinih pasa u klasama , IO 
zzuunjoh-a odlučio je provjeriti sve pse u klasama 12-18 , 18-24 i razredu radnih. Slijedom 
provjere ustanovljeno je da šest pasa nisu imala odgovarajuću dokumentaciju na dan 
održavanja izložbe. Odlukom IO dotičnim psima oduzete su titule i  ocijene proglašene 
nevažećim. Usljed objavljivanja odluke primjedbe , prijetnje tužbama , blaćenje na društvenim 
mrežama bila su svakodnevica . Unatoč pritiscima ZUUNJOH je ustrajao u svome naumu i 
sproveo odluku do kraja. Razumljivo je da takav pristup kontroli i sprovođenje pravila ne 
odgovara pojedincima ali morat će se priviknuti na to i ubuduće. 
Zbog nastalih situacija IO prionuo je ozbiljnom donošenju novog pravilnika o izlaganju koji je 
jednoglasno prihvaćen i biti će sproveden već na sljedećoj uzgojnoj izložbi u mjesecu lipnju.  
 
 
O uspjesima naših članova sa psima iz hrvatskoga uzgoja na WUSV Sigeru u 2017. g. izvješće će 
podnijeti glavni voditelj uzgoja, kao što je to i uobičajeno.      

Razred Ime psa Vlasnik 

  3-6 mjeseci Xantino Grunemont Radulović & Tadić ( MNG) 

  6-9 mjeseci Dundee Prinzline Armel Pintar 

  6-9 mjeseci D.D. Amero Funken Spiel Damir Jovanović  

  9-12 mjeseci Džoni Splitberg Igor Krstulović ( BG ) 

12-18 mjeseci  Andrusa  Splitberg Igor Krstulović ( BG )  

12-18 mjeseci  DD Hondo von Mining Ognjen Tadić 

18-24 mjeseca  Kako Semper Wictor Djura Ivašković 

RADNI    VA 1  Zoro  Splitberg Igor Krstulović ( BG ) 

RADNI   V 1  Sammy Rote Krieger  Robert Korotaj 

Razred Ime psa Vlasnik 

  3-6 mjeseci Bella Semper Wictor Djura Ivašković&Martin Vuger 

  6-9 mjeseci  DD Bora Bradulos Zaza Antonio ( I )  

  6-9 mjeseci Zambia Haus Neoplantum Borko Joksimović ( SRB )  

9-12 mjeseci Frka Crveni Mayestoso Damir Jančić  

12-18 mjeseci  Uschy Schnitzerteam Janosz & Egyupt ( HU  ) 

12-18 mjeseci D.D. Trinity Schnitzerteam Magyari & Reganyi ( HU )  

18-24 mjeseca Selma Grunemont Radulović & Tadić ( MNG ) 

18-24 mjeseca D.D. Issy Empiere Levente & Raganyi ( HU ) 

RADNI    VA 1  Deborah Panoniansee Zlattko Ravlić   

RADNI    V 1  Birba Valpoggio  Niko Ćurak 
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2.    Uzgojni pregledi – koerung 
U 2017 g. održano je ukupno sedam koerunga. U skladu sa odlukom HKS-a , na sve koerunge 
upućeni su kontrolori osim na kerung održan u Osijeku.Na neke kerunge odlukom HKS-a 
kontrolori su bili iz redova člabnstva ZUUNJOH-a.Odlukom IO ZUUNJOH-a ,na svim kerunzima 
bila je prisutna interna kontrola.Sa svih kerunga izvješća su predana u HKS. 
Ukupno je položilo 52 psa na kerunzima i to po udrugama : 
Bjelovar   10 , Osijek 6 , Rijeka 5 , Split 8, ZGB Županije 6 , Bjelovar i Koprivnica 8 , i Koprivnica 9. 
U Bjelovaru i Korpivnici pružila se mogučnost članovima za polaganje AD ispita izdržljivosti . 
Položili su ukupno pet pasa i to u Bjelovaru 4 i Koprivnici 1 . 
Svi kerunzi održani su u dobrim uvjetima ,profesionalno i sa jednakim uvjetima rada prema svim 
polagateljima. 
Sa svih održanih kerunga imamo pohvale sudaca koji su sudili na njima. 
Ovim putem se zahvaljujem HKS-u na ukazanom povjerenju i pohvalama za ispravan i nadasve 
pošten rad.  
 
3. Radni ispiti i sudjelovanje reprezentacije u radu. 
 
 
Odlukom IO ZUUNJOH-a odabran je povjerenik za radnu kinologiju .  
Izvješće o radu u prethodnoj godini predat će povjerenik za radnu kinologiju gosp.Zdravko 
Kliček. 
 
 
 
4. Informiranje članstva 
 
 Informiranje članstva odvijalo se putem časopisa Moj pas , web stranice i društvene 
mreže facebook. Povjerenik za informiranje obavještavao nas je redovito o svim promjenama u 
pravilnicima , u novostima iz HKS-a i WUSV. Svaka naša aktivnost popraćena je u svim mogućim 
glasilima. U suradnji sa urednicom časopisa Moj pas dogovoreno je da ZUUNJOH  ima u svakom 
broju svoju stranicu za aktivnosti i obavještavanje članstva. Predsjednicima udruga upućen je 
email od moje strane da sudjeluju u obavještavanju i pisanju članaka te da šalju svoje tekstove i 
obavještavaju nas sve o njihovim aktivnostima. Svakoj udruzi u članstvu zajednice u interesu je 
da promovira aktivnosti iz svojih udruga i time potiče i privlači nove članove u svoju zajednicu. 
Društvena mreža facebook  ,tj. službena stranica ZUUNJOH praćena je sa svih strana , trenutno 
broji 633 člana .Ta impresivna brojka govori nam da smo pomno praćeni , naš rad , naši 
pravilnici, izvještaji itd. Samim tim saznanjem koliko grupa ima članova morala bi spriječiti 
pojedince na grubo izražavanje i neprimjerene izjave koje samo štete ugledu zajednice . 
ZUUNJOH prati sve izjave i kada smatra da su izjave neprimjerene za objavu te ih uklanja. Na 
istoj toj grupi dobili smo nekoliko pohvala od stranih državljana iz nama susjednih zemalja gdje 
hvale naš rad i informiranost o pasmini i informacijama koje im pružamo. Smatram da je 
informiranje vrlo bitno,a  i ujedno najvažnije mogućnost svakog člana ZUUNJOH-a da sa svojim 
idejama ili primjedbama unaprijedi rad same zajednice. Komunikacija između članstva je 
iznimno važna za napredak zajednice. 
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5) Članstvo ZUUNJOH-a za 2017. g. 
ZUUNJOH je tijekom 2017. g. brojio 18 članica. Odlukom IO udruge Slavonski Brod i Čakovec 
stavljene su u stanje mirovanja zbog nedovoljnog broja članstva i nepodmirene članarine od 
minimalno deset članova. Udruga sa jednim ili dva člana i po zakonu nema mogućnost 
funkcioniranja. Broj članova po pojedinoj UUNJO na kraju 2017. godine izgledao je ovako: 
 

UUNJO 2017 2016. 2015. 2014. 2013. 2012. 2011. 2010. 2009. 

1. Zagreb  31 35 30 27 23 22    17 20 21 

2. Zagreb. županija 25 22 14 10 14 17 12 17 17 

3. Osijek 19 11 14 11 14 17 13 10 17 

4. Rijeka 23 21 17 16 20 18 18 17 17 

5. Istra 9   7  9 10 13 12 10 10 16 

6. Bjelovar 11 11 11 10 11 10 10 10 14 

7. Križevci 14 13 11 10 10 13 11 14 13 

8. Čakovec  1 10 10 10 10 14 7 8 11 

9. Varaždin 11 10 10 11 8 10 9 10 11 

10. Zadar 10 10 10 10 10 10 11 10 10 

11. Požega 10 10 10 10 10 10 10 10 10 

12. Karlovac 16 24 10  3 10 10 10 10 10 

13. Pula - - - - - - - 10 10 

14. Koprivnica 11 10 10 10 10 10 10 10 10 

15. Sisak - - - - - - - 8 8 

16. Split 16 15  8  9 10 8 8 8 8 

17. Vinkovci 7   6  7  7 8 9 5 8 7 

18. Dubrovnik 10   8 14 10 10 14 12 9 - 

19. Viškovo 11 10 11  9 13 11 16 - - 

20. Sl. Brod 2   5 10   7 10 - - - - 

Ukupno 237 238 216 190 214 215 189 199 210 

  
ZUUNJOH je 2017. god. završio s ukupno 237 članova, što je u odnosu na 2016. godinu, 

za 1 član manje. Dio članica i dalje uplatu članarine vrše neredovito, popise članova dostavljaju 
tek nakon nekoliko intervencija. U skladu povećanjem članarine WUSV prema ZUUNJOH-u , IO 
bio je prisiljen donijeti odluku o povećanju članarine od 01.01.2018.godine.S obzirom da se 
članarina nije mijenjala 20 godina minimalno povećanje članarine bilo je neizbježno. 

Nadam se da ova odluka neće se odraziti na broj članova udruga. 
 
  6) Izmjene i dopune akata ZUUNJOH-a 
 

- Statut ZUUNJOH-a 
- Nakon predanih promjena statuta godine 2015. uvjetovanih promjenama u zakonu o 

udruga , ZUUNJOH je prošli tjedan dobio poziv za sastanak u Zagrebu. Nadam se da 
ćemo uskoro i to privesti kraju te biti ozakonjeni kao zakonito priznata zajednica. 
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- Pravilnik o uzgoju njemačkih ovčara   
Tijekom 2017. godine IO ZUUNJOH je u nekoliko navrata raspravljao o odredbama Pravilnika 
o uzgoju njemačkih ovčara. Konačna verzija je sačinjena početkom 2018. godine i poslana IO 
HKS-a na usvajanje, tako da će o tome biti više riječi  u izvješću slijedeće godine. 
Pravilnik o uzgoju rađen je na način da se olakša uzgoj našim članovima a ujedno poveća 
kontrola pasa i očuva prvenstveno zdravlje i narav pasmine. 
 
 
 
 
- Pravila o izlaganju na Glavnoj uzgojnoj izložbi njemačkih ovčara Hrvatske 
Pravila o izlaganju na izložbama i pravilnik o izlaganju na glavnoj uzgojnoj izložbi donesen je 
tijekom 2017 godine. Nakon nebrojeno puta izmjena u kojoj su sudjelovali svi članovi IO 
donesena je konačna verzija obiju pravilnika .Nadam se na zadovoljstvo svih nas. 
Oba pravilnika razrađena su u tančine, promatrana je svaka riječ i rečenica .Smatram da 
imamo dobre pravilnike o izlaganju. Potvrda toga mi je informacija da su  susjedne države i 
države koje su u procesu primitka u WUSV na primjeru naših pravilnika izrađivali svoje.  
Pravilnici su objavljeni na našoj web stranici. 
 
7) Rad Izvršnog odbora 

Tijekom 2017. godine Izvršni odbor ZUUNJOH-a održao je nebrojeno puta online sjednice 
.Radna godina , prva godina u ovom sastavu , promjene pravilnika zahtjevale  su komunikaciju 
članova IO na tjednoj bazi. Online sjednice mogućnost su komuniciranja svih članova bez 
putovanja i dodatnih troškova. Smatram da ovaj vid komunikacije je moderan način vođenja 
zajednice i donošenja odluka. Zasada se pokazalo uspješnim. Održane su dvije sjednice u sklopu 
izložbi u Bjelovaru i Požegi tako da smo spojili rad i zadovoljstvo izlaganja svojih pasa u jednom. 
Na sjednicama su stavljena na dnevni red pitanja iz Programa rada ZUUNJOH-a kao i tekuća 
pitanja koja su nailazila tijekom godine. Na svim sjednicama postojao je kvorum tako da su sve 
donesene odluke punovažne. Tijekom godine na vlastiti zahtjev član IO Armel Pintar podnio je 
ostavku zbog osobnih razloga. Ostavka je prihvaćena i ZUUNJOH se zahvaljuje gosp. Armelu na 
dosadašnjem radu i zalaganju. 
 
8) Odnosi s HKS-om 
 
Početak godine i suradnja sa HKS-om nisu pokazivale dobru situaciju i volju za suradnjom obiju 
strana. Pogotovo prvi sastanak sa čelnicima HKS-a kada smo jasno izrazili svoje stavove o uzgoju 
i budućnosti pasmine. Naš stav nije naišao na odobrenje predsjednika povjerenstva za uzgoj 
sportskih pasa.U našem izlaganju na našu sreću tajnik i novoizabrani predsjednik gosp.Šare 
prepoznali su naše nastojanje očuvanja zdravlja ,pasmine i same zajednice. Svaki sljedeći 
sastanak koji smo održali bio je u prijateljskom tonu i uvažavan sa obiju strana. Danas moram 
napomenuti da odnosi sa HKS-om su više nego dobri, čak na prijateljskoj bazi. Nemalo sam se 
iznenadio na godišnjoj skupštini hks-a , kada se u izlaganjima spominjala zajednica u nekoliko 
navrata i to više nego pozitivno. Jasno moram reći da pojedina pisma naših članova upućena 
HKS-u nisu pridonijela našim odnosima. Danas svako pismo upućeno HKS-u vezano za pasminu 
ili naše članove proslijeđuje se zajednici na obradu. Zajedničkim dogovorom anonimna pisma 
neće se niti u budućnosti uvažavati. 
 Naš rad je pomno praćen i redovito za svoja nastojanja poboljšanja rada zajednice dobivamo 
pohvale.  
Kao pasminski klub po broju članova i stručnih kadrova smo  najjača članica unutar HKS-a, a to 
se svakako uvažava.. 
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Na nama je da svojim radom  i dalje pridonosimo unapređenju tih odnosa i da se oni razvijaju 
na obostrano zadovoljstvo.  
Zahvaljujem se svim suradnicima i članovima koji su doprinijeli u realizaciji Plana rada za 2017. 
godinu. Posebno želim zahvaliti gospođi Nadi Makar i izraziti joj zahvalnost u ime svih nas što je 
uspješno obavljala poslove vezane za koordinaciju i korespondenciju između naših članova s 
jedne strane i HKS-a i WUSV s druge strane.  
  
Radeći na  ovom izvješću pokušavao sam biti kratak ,ali teško je opisati cijelu godinu koja je 
prvenstveno bila stresna za sve nas .Nadam se da temeljima koje smo postavili u  godini 2017 
biti će puno lakše raditi u sljedećim godinama i graditi zajedno našu zajednicu . 
 
Hvala vam na pozornosti.                                                

 
                                                                           Miroslav Kuzmić 
                                                                   predsjednik ZUUNJOH-a      
 

 


